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ze wspólnego posiedzenia Komisj i  Bud2etu i  Rozwoju Gminy i  Komisj i  Gospodarki,  Komunalnej,

Ochrony Srodowiska i  Bezpieczerástwa Publicznego, które odbyio siq dnia 08.02.2011r.

Porzqdek posiedzen ia:

1.  Omówienie projektu uchwafy w sprawie zwiqkszenia udzialów Gminy Mysfakowice

w Soótce KSW¡K.

2. Omówienie projektu uchwaiy w sprawie zmian w budiecie gminy.

3.  Sprawy ró2ne.

Porzqdek posiedzen ia przyjqto jednogtoénie.

Protokól  z poprzedniego posiedzenia Komisj i  BiRG przyjgto jednogioénie.

Protokól  z poprzedniego posiedzenia Kom¡sj i  GKOSiBP przyjqto jednogtoénie.

A d . 7 i 2 ,

Na posiedzenie komisj i  przybyl i :  przedstawiciele Spófki  KSW|K Prezes Jerzy Grygorcewicz,

oraz Kierownik Mariola Jakubów, Wójt  Gm¡ny Zdzistaw Pietrowski ,  Skarbnik Gminy. ladwiga

Wawrzeñczak, Przewodniczqca Rady Gminy Teresa Rupniewska oraz Wiceprzewod n iczqcy Rady

Gminy Józef Niziolek (  l is ta obecnoéci  w zalqczeniu ) .

Wójt  Gminy Zdzislaw Pietrowski  poinformowat,  2e na Zgromadzeniu Wspólników zostal

przygotowany projekt uchwaly w sprawie dokapita l izowan ia Spóiki  KSW|K z udzialem gmin,

który jest  konieczny do rozl iczenia projektu koñcowego real izowanego w ramach I  etapu.

Na dzieri dzisiejszy Spófka KSW|K potrzebuie 3 '228 I23,7I zi Kwota zostala podzielona

proporcjonalne do wartoÉci planowanej poszczególnych gmin

Udzial  Érodków wiasnych Gminy Myslakowice wynos¡ 1 099.000 zl .

Przedstawiciel  Spótki  KSW|K Mariola Jakubów przedstawi la uzasadnienie dotyczqce

podniesienia kapi talu Spófki  z o.  o.  Karkonoski  System Wodociqgów i  Kanal izacj i

(  szczegófowe uzasadnienie w zaiqczeniu ) .

Dla zamkniqcia projektu i  sporzEdzenia Raportu Koricowego konieczne jest  uzupeinien¡e

érodków wlasnych o kwotq 801.023,13 EUR co po kursie 4,03 daje kwotq 3.228.123,21 PLN.

spólka powiadomila wiec Narodowy Fundusz ochrony srodowiska i  Gospodarki  wodnej,

2e ostateczna kwota udziafu wfasnego dotychczas nie pokrytego wynos¡ 821.022,98 EUR,

natomiast brakujqca do zamkniqcia f inansowego projektu kwota to 801.023,13 EUR.

Ostateczny udziai  érodków wlasnych wyniesie wiec 1.468.824,15 EUR.

W grudniu 2010r.  Narodowy Fundusz ostatecznie odmówii  pokrycia przedmiotowej kwoty

801.023,13 EUR ze Érodków funduszu, proponujqc jedynie pomniejszenie rat  po2yczek

przypadajqcych do sptaty w bie2qcym roku (czerwiec, wrzesieñ, grudzieó) oraz uzupeinienie

kwot pomniejszenia w kolejnym okresie spfaty.

Wobec tego, 2e termin zamkniqcia inwestycj i  przypadai na koniec 2010r.  wszelkie koñcowe

rozl iczenia projektu mogly byó dokonywane z koócem ub. roku. Wczeéniej  dane takie miaiy

charakter szacunkowv. Poza tym istnialy przeslanki  przyjqcia,  i2 NFosiGW udziel i

dof inansowania w kwocie obejmujqcej  udzial  wtasny.



Wobec tego, i2 do 28 lutego 2077r. ( níe ma mo2liwoóci prolongowanio tego terminu )

Beneficjent obowiEzany jest zloiyó Raport Kotícowy, w którym to naleiy wskazaó, 2e wyplacono

nale2noici  korácowe Wykonawcom najpó2niej  do dn¡a 15 lutego 2011,r .  nale2noéci  te muszQ

zostaé w tym terminie oplacone. Wynoszq one 801-.023,13 EUR i  odpowiadajq wartoéci  udzialu

wiasnego Gmin, nie znajdujqcego pokrycia w doptatach gmin.

Podkrei l ió nale2y, 2e nale2noÉci te obejmujq wylqcznie ptatno6ci  wykonawców kontraktów

real izowanych w ramach projektu.  W przypadku braku zaplaty wykonawcom benef ic jent nie

mo2e zlo2yó Raportu KoÉcowego. Raport ten po weryfikacji przez ¡nstytucje krajowe:

M¡nisterstwo Rozwoju Regionalnego, Ministerstwo Srodowiska, Ministerstwo Finansów i

Narodowy Fundusz Ochrony Srodowiska i  Gospodarki  Wodnej,  w czerwcu 2011r.  ma byó

przekazany Komisj i  Europejskiej .  Po anal iz ie izatwierdzeniu (okres co najmniej  1,5 roku )

zostanq podjqte decyzje w sprawie ptatno6ci koricowej wynoszqcej 4.939.945 EUR, która to

kwotq utracimy w przypadku nie wyplacenia nale2noéci  kot lcowych wykonawcom.

Nie zlo2enie Raportu Koócowego lub te2 brak akceptacj i  tego dokumentu przez Unig Europejskq

powoduje jeszcze dodatkowe konsekwencje,  miqdzy innymi:

1/  natychmiastowq wymagalnoéó catoéci  lub czqici  udzielonej  przez UE dotacj i  wraz

z odsetkami,

2/  natychmiastowE wymagalno6é sptaty po2yczek udzielonych na real izacjq przedsiqwziqcia,

3/  od powiedzia Inoic i  za n a ru szen ie dyscypl iny f inansów pu bl icznych,

4/ inne dzis iaj  n iemo2l iwe jeszcze do przewidzenia.

W zaistnialej  sytuacj i  konieczne jest  dokapital izowanie zreal izowanej ¡nwestycj i  o érodki  wfasne

gmin. Jeiel i  nastqpi to poprzez podwy2szenie kapi tatu zakladowego, gminy obejmq w zamian

udziaty odpowiadajqce wartoÉci udzialu wiasnego w majAtku ju2 wytworzonym w ramach

¡nwestycj¡.

Prezes KSW|K Jerzy Grygorcewicz l iczy na wsparcie Gminy Mystakowice i  tym samym zwróci l  s iq

do radnych o pozytywne zaopiniowanie wniosku o zwiqkszenie udziatów érodków wtasnych

Gminy Myslakowice w Spótce KSW|K.

Nastqpnie poinformowai,  2e czeka na opracowanie programu naprawczego dla Spólki  KSW|K.

Taki  dokument ma byó opracowany do kor lca marca br.  Równie2 trzeba usprawnió system

windykacj i  nale2noéci  zaleglych. Do tej  pory nie byto to skuteczne.

Wójt  Gminy poinformowal na temat funkcjonowania Spóiki  KSW|K. W poczEtkowych latach

zarzqd dzialal  prqznie.  Potem du2o siq zmieni to jeél i  chodzi  o pracq Zarzqdu i  Rady Nadzorczej .

Z chwi lq otrzymania programu naprawczego wiele powinno siq zmienié w Spólce KSW|K.

Skarbnik Gminy Jadwiga Wawrzeñczak przedstawifa zalqcznik nr 2 rozl iczenie udzialu érodków

wiasnych, który zostaf sporzqdzony przez pracownika Spótki p. Ewq Majkg -Charewicz

(dokument w zalqczen iu ) .
Zwiqkszenie udzialów poszczególnych gmin w Spóice KSWiK przedstawia siQ nastqpujaco'

Kowary

Myslakowice

- 347.484 zl
-  1.099.000 zt



Podgórzyn - 490.000 zl

Szkfarska Porqba -  LZ97.OOOz|

Zeby zwiqkszyó udziaiy w Spóice KSW|K Gmina Myslakowice bqdzie musiata zaciqgnqó kredyt

¡  z tego tytulu bqdzie musiala splació odsetki .  Po przeprowadzeniu wszystkich procedur érodki

trafiq do Spófki KSW|K w miesiqcu maju lub czerwcu br.

Ponadto poinformowala, 2e Spótka nie zaptaci ta podatku do gminy za miesiqc styczeñ i  luty br. ,

natomiast Gmina Mysfakowice musi zaplacié doplaty do wody iécieków za miesiqc grudzieñ ur.

i styczeñ br. ok. 357.000 zl.

Nastqpnie Skarbnik Gminy poinformowala, 2e w bud2ecie gminy zostai  zapisany zalqcznik nr 9

, ,Plan dochodów z tytuiu kar i  opfat  za korzystanie ze Érodowiska oraz wydatków nimi

f inansowanych na rok 20LL",  który bqdzie trzeba zmienió na wskazanie Regionalnej  lzby

Obrachunkowej we Wrocfawiu. f  rzeba zabraé érodki  w wysokoéci  836.194zl  iwzwiqzku ztym

konieczne bqdzie dokonanie zmian w bud2ecie gminy.

Projekt uchwaly w sprawie zmian w budiecie bqdzie szczególowo omówiony na najbl i2szym

posiedzeniu Komisj i  Bud2etu iRozwoju Gminy.

PrzewodniczEcy Komisj i  Gospodarki  Komunalnej  Ochrony Srodowiska i  Bezpieczer istwa

Publ icznego Jerzy Cieél ik -  jeél i  chodzi  o pracq poprzedniego Zarzqdu na dzieó dzis iejszy nie

mamy podstaw, aby wierzyó obecnemu Tarzqdowi.

Na posiedzeniu komisj i  w m-cu styczniu byt obecny Pan Krzysztof  Slqzok, który przedstawi l

informacjq na temat i loÉci  planowanych i real izowanych podlqczeñ do sieci  wodociqgowych.

lloóó planowanych i zrealizowanych przytqczy wodociqgowych:
-  na plan 102 szt.  -  real izacja 5L szt .
llo6ó planowanych i zrealizowanych przytqczy kanalizacyjnych:
- na p¡an 1043 szt. - realizacja 164 szt.
M¡eszkaÉcy otrzymajq decyzje nakazujqce wpiqcie siq do kanalizacji - termin wpiqcia do koñca maja

2011 roku.

Na dzier i  dzis iejszy nie wiemy sqd siq wziqto takie zadiu2enie w Spólce. Dlaczego Gm¡na

Myslakowice na bie2qco nie byta informowana na temat dzialalnoéci  isytuacj i  f inansowej

Spólki KSW|K.

Radna Janina Radomska -  równie2 jest  zaniepokojona dziatalnoÉciq ¡  sytuacjq f inansowq Spótki

KSW|K. Od dluiszego czasu w Spóice nie przywiqzywano wagi do racjonal ízacj i  problemu.

Zarzqd nie dzialal  prq2nie,  a w programie naprawczym winny znalezó siq wnioski .

W zwiqzku z tym nale2aloby odbyé wspólnq debatq ze wspólnikami,  Zarzqdem i  Radq

N adzorczq Spólki KSWiK.

Po przeprowadzonej dyskusji komisja zto2yta nastqpujqce w n io s k i:

1.  Komisja wnioskuje do Wójta Gminy o wspólne spotkanie przedstawiciel i  wiaéciwych

komisj i  rady gmin do rozpatrywania spraw zwiqzanych z zaopatrzeniem w wodq

i odprowadzaniem Scieków oraz funkcjonowaniem Spólki  KSW|K - wniosek przyjQto

jedno9lo6nie.



2. Komisja wnioskuje do Wójta Gminy o umo2l iwienie spotkania radnym Rady Gminy

Mystakowice ze wspólnikami,  Radq Nadzorczq i  Zarzqdem KSW|K w sprawie omówienia

dziatalno6ci i sytuacji finansowej Spólki KSWiK - wn¡osek przyjqto jednogloénie.

Ad.3.

Pismo UG M-ce z dnia 07.O2.77r.  dot.  f inansowania etatu pol ic janta w 2011 roku -  komisja

wnioskuje o pozostawienie kwoty w wysokoéci 44.7OO zt., która zostata zabezpieczona

w bud2ecie gminy na 2011r.  -  wn¡osek przyjqto jednogtoSnie.

Pismo Józefa Hanuszewicza z dnia 30.01.11r.  dot.  waiqsajqcych psów we wsi Karpniki  -  komisja

kieruje zgodnie z wiaéciwoÉciq do Wójta Gminy, celem wyja6nienia i  poinformowania komisj i .

Pismo Barbary Dzieleckiej z dnia 01.02.11r. dot. wymiany podiogi w mieszkaniu - komisja

kieruje zgodnie z kompetencjq do Wójta Gminy.

Pismo Barbary Dzieleckiej z dnia 01.02.11r. dot. wymiany okien w mieszkaniu - komisja kieruje

zgodnie z kompetencja do Wójta Gminy.

Pismo UG M-ce z dnia 21..01..1.1.r, dot. wyra2enia zgody na przeprowadzenie rajdu

karkonoskiego przez Automobilklub Karkonoski z Jeleniej Góry - komisja nie wyraia zgody,

z uwagi na du2e szkody powstajQce po rajdzie na drogach gminnych (decyzjQ podjqto
jednoglo6nie ).

Protokofowala:

M.K .

Przewodniczqcy Komisj i
Jerzy Cieél ik


